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Referat fra bestyrelsesmøde 
  
Torsdag den 22. juni 2023 kl. 17.30 i klubhuset. 
 
Deltagere: Klara Kruse (KK), Uffe Pedersen (UP), Niels Brix Jensen (NBJ), Merete Bech Bennetsen (MBB), 
Claus Jørgensen (CJ), Lars Kjuul Kristensen (LK), Birthe Gottlieb (BG), Børge Nyland Andersen (BNA) og Jens 
Elvang (JE)  
 
Afbud: Torben Jørgensen (TJ) 
                                            
1. Godkendelse af referat (JE)  

Godkendt og underskrevet. 
  
2. Orientering fra formanden (KK) 

• Grønne veste – hjælp til sekretariatet i ferieperioden.  NBJ arrangerer. Behov i uge 27 og 28. 

• Rygepolitik terrassen. Der er overvejelser om at indføre rygeforbud på terrasserne ved 

klubhuset.  

• Strategiproces. Opstartsmøde torsdag den 10. august kl. 17.00. 

• KK og UP deltog i møde afholdt af Idrætssamvirke. AAGC har ikke sammenlignelige udfordringer 

mht. lokaler/faciliteter som andre foreninger. Det vurderes fra gang til gang om AAGC skal 

deltage. 

• Ingen bemærkninger til FU referat. Godkendt  

 

3. Kontoret (JE) 

3.1. Nyt fra kontoret (JE) 

3.1.1. Fortsat mange indmeldelser og interne skift. 

3.1.2. Foyer er næsten færdig. Mangler den sidste finish. 

3.1.3. Flyovers af banen er tilrette med nye sponsorlogoer. De vil snart være synlige på 

hjemmesiden. 

3.1.4. Sammenlægning af bolde. Baneservice er instrueret i hvordan dette gøres og tiltaget kan 

opstarte asap. Der skal før opstart informeres til medlemmerne. 

3.1.5. Velkommen skilt ved P&P banen opdateres bl.a. mht. hvordan man starter samt minimums 

påklædning. 

3.1.6. Tømning af bundfældningstanke udført i tirsdags. Tømningen skulle have været med i det 

kommunale rul, hvilket det desværre ikke var. Det er det fremadrettet. 

 

3.2. Medlems status (JE) 

Medlemsoversigt udleveret og gennemgået og taget til efterretning. 

Vi har pr. dags dato samlet set registreret netto 200 indmeldelser i 2023.  

 

4. Generelle sager 

4.1. Økonomi (UP) 

Det ser fortsat fornuftigt ud og vi følger budgettet med små afvigelser. 

 

4.2. Orientering fra udvalgene 

4.2.1. klubhusudvalget (CJ) 
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4.2.1.1. Åbninger i driving range bygningen ønskes skærmet pga. vind. 

Stort ønske fra OLI, da måtterne ikke bruges når det blæser. 

4.2.1.2. KK og CJ gennemgik sammen med Per Kessel og repræsentant fra Velfac vinduerne i 

gavlvæggen (selskabslokalet). Der kommer nyt og opdateret tilbud. 

4.2.1.3. Lynafleder i lynhuset skal have service. NBJ og JE følger op. 

4.2.1.4. Varmepumper afventer dato for levering og etablering, forventeligt september eller 

oktober. Etablering af solceller opstarter den 21. august. 

 

4.2.2. Cafe (BNA) 

4.2.2.1. Der er en løbende dialog med Anders om tiltag og tilpasninger. 

 

4.2.3. Begynderudvalget (NBJ).  

4.2.3.1. Det går rigtig godt. Mange nye er kommet til. 

 

4.2.4. Sponsorudvalget (MBB).  

4.2.4.1. Sponsorarbejdet går godt og der er fantastisk tilslutning til det nye koncept. Der er pt. 

blot 2 huller ledige på 18 huls banen. 

4.2.4.2. Erhvervsgolf er opstartet med flot tilslutning. Næste erhvervsgolf arrangement er den 

10. august. 

 

4.2.5. Turneringsudvalget (CE) – BG kontaktperson.  

4.2.5.1. Fin start på sæsonen. Flere deltager end tidligere. 

4.2.5.2. Et enkelt medlem har frabedt sig nyhedsmail/turneringsinfo fra klubben. Det betyder 

at TU skal udsendes mail til de medlemmer der fremgår på nyhedsmailliste i Golfbox. 

 

4.2.6. Sportsudvalget (TJ).  

4.2.6.1. I 2024 arbejdes der på at få etableret et damehold. 

4.2.6.2. Der er 97 spillere der har spillet regionsgolf på 8 forskellige hold i 2023. Nogle spillere 

spiller med på optil 3 forskellige hold. 

 

4.2.7. Juniorudvalget (NBJ).  

4.2.7.1. Flot med det store aktivitetsniveau i juniorudvalget. Juniorerne har arrangement optil 

sommerferien i dag. 

 

4.2.8. Baneudvalget (LK)  

4.2.8.1. Greens får mange bemærkninger fra gæster. 

 

5. Enkeltsager. Ingen 

 

6. Lukkede sager. Ingen. 

 

7. Eventuelt. 

7.1. Sct. Hans arrangement. Der er 34 tilmeldte. Cafeen serverer grillmad fra køkkenet. 

NBJ indkøber lyskæder til terrassen hvis det er passende. 

Skal der afholdes Sct. Hans turnering i 2024, hvor den falder på en sørdag? Tages videre til TU. 

7.2. Viborg har indført hcp. Begrænsning for XL medlemmer. JE/KK følger op. 
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7.3. Mollerup har indført differentierede priser, hvilket betyder at fastpris 

greenfee ikke er gældende.  

 

8. Næste møde og møderække 

17. august kl. 17.30  

 

Møderække: (alle møder starter kl. 17.30) 

2023: 28/9, 19/10, 23/11, 14/12 (10/8 strategimøde kl. 17.00) 

2024: 18/1, 15/2, 7/3 

 
Mødet slut ca. kl. 19.45 
Jens Elvang 
 
 
Klara Kruse  Torben Jørgensen   Uffe Pedersen 
Formand Næstformand  Kasserer 
 
Lars Kjuul Kristensen  Merete Bech Bennetsen  Niels Brix Jensen 
Bestyrelsesmedlem Bestyrelsesmedlem  Bestyrelsesmedlem 
 
Claus Jørgensen 
Bestyrelsesmedlem 
 


